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Referat frå årsmøte 
 

i Gloppen Janitsjar torsdag 6. februar 2014 
kl 2030 på Firda vidaregåande skule 
 
Til stades: 
Britt Rønnekleiv Mølmann, Geir Skagen, Hanne Lyngstad, Martin Lyngstad,  
Solveig Tørudstad, Gudmar Eikenes, Reidun Kjørvik Førde, Heidi Fure Klausen, 
Håvard Nordvik, Trond Haugen, Eva Fitje Holme, Martha Sundal Engeland,  
Bjørn Inge Solheim, Jenny Hysing, Ingrid Sundal Søreide, Linda Pupe Støyva,  
Olav R. Myklebust, Bernt Reed, Jon G. Eide, Ole Henrik Mølmann,  
John Rune Ødven. 
 
Det er 21 medlemmar til stades ved starten av årsmøtet. 
 
Sak 1: Konstituering 

Godkjenning av innkalling og sakliste 
Dato for årsmøtet var kunngjort for medlemmane på øving i korpset 16. januar og 
på epost 23. januar. Det vart gjort offentleg kjent på korpset sine nettsider 22. 
januar. Sakliste og årsmøtepapir var sendt ut og gjort tilgjengeleg for medlemmane 
på epost måndag 30. januar. 
 

Vedtak: Innkalling og sakliste er godkjent. 
 

Val av møteleiar 
Bernt Reed vart foreslått som møteleiar. Det kom ingen andre framlegg. 
 

Vedtak: Bernt Reed er møteleiar 
 

Val av møtesekretær 
Geir Skagen vart foreslått som møtereferent. Det kom ingen andre framlegg. 

 
Vedtak: Geir Skagen er møtereferent 
 

Val av to personar til å skrive under møteprotokollen saman med møteleiar 
Det vart gjort framlegg om at Eva Fitje Holme og Martha Sundal Engeland signerte 
møteprotokollen saman med leiar. Det kom ingen andre framlegg. 
 

Vedtak: Eva Fitje Holme og Martha Sundal Engeland signerer protokollen saman med leiar. 
 

Sak 2: Årsmelding 

I 2013 var det konserten «Hujedamej» 28. april hovudprosjektet for 
sesongen - eit samarbeidsprosjekt med klasser på Sandane skule og 
Nordstranda skule med musikk frå filmane om Astrid Lindgren sitt univers. 
Korpset deltok også på Nordvestmeisterskapen, og fekk ein andreplass i 
førstedivisjon janitsjar. Elles var det mykje lokal speling, slik det bruker å 
vere. 

Årsmeldinga vart gjennomgått side for side og det kom ingen endringar.  
 

Vedtak: Årsmeldinga for sesongen 2013 er godkjent. 
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Sak 3: Rekneskap med revisjonsmelding 

Rekneskapen vart lagt fram med eit overskot på kr 22 671,10 kroner.  

Revisorane har gått gjennom rekneskapen og har ingen merknadar. 

Leiar Bernt Reed gjekk gjennom og kommenterte rekneskapen, og svarte på 
spørsmål om det. Det kom ingen kommentarar til rekneskapen. 
 

Vedtak: Rekneskap for 2013 er godkjent utan merknad. 

 
Sak 4: Innkomne saker  

Det har ved fleire høve dei siste åra vore stilt spørsmål om konsertantrekket til 
korpset. Det har sidan starten vore kvite skjorter, svart tversoversløyfe og svaret 
sko, strømper og bukser. Ønsket frå mange har vore at vi skiftar ut dei kvite 
skjortene og sløyfa med svarte eller mørke fine klede. Styret fremja framlegg om at 
korpset skiftar til pene mørke klede. 
Årsmøtet var med nokre unntak med på at vi kunne skifte til svart. Det var 
diskutert rundt kva linje ein skulle legge seg på, om alle også her skulle vere like, 
eller om det var rom for variasjon innanfor ramma av mørke klede. Det vart også 
ein praktisk spørsmål med omsyn til dei avtalane vi har om å bere sponsormerke på 
skjortene. Her vart styret bedt om å sjå på løysingar.  
 

Vedtak: Korpset sitt konsertantrekk er mørke pene klede, under føresetnad av at det ikkje 
bryt med inngåtte sponsoravtalar. Styrt får pålegg om å avklare dette med 
sponsorane. 

 
Sak 5: Arbeidsplan 
Styret og musikkutvalet har sett opp eit framlegg til arbeidsplan for 2014 og åra 
etter. NM og Sommarnatt ved fjorden vert dei store arrangementa på våren, mens 
det foreslått deltaking på Nordvest-meisterskap til hausten, med opning for å vere 
teknisk arrangør om krinsen treng det. Våren 2015 er de tenkt eit samarbeid med 
skulekorpsa og ein ny Sommarnatt ved fjorden som avslutning av vårsesongen..  

Vedtak: Arbeidsplanen er godkjent. 

 
Sak 6: Kontingent 

Kontingenten i Gloppen Janitsjar vart heva til 500 kroner for vaksne og 250 kroner 
for skuleelevar i 2009. Styret gjorde framlegg om å heve dette til 600 kroner for 
vaksne og 300 kroner for skuleelevar. 
 

Vedtak: Kontingenten i Gloppen Janitsjar vert kroner 600,- for vaksne og kroner 300,- for 
skuleelevar. 

 

Sak 7: Budsjett 

Styret presenterte eit budsjett for komande sesong som er balansert på 475 250,- 
kroner. Det er lagt inn ein bruk av eigenkapital på 45.750 kroner i samband med 
NM-tur. Resultatet er balansert med kjende inntekter, men kan vere ope i og med 
at vi ikkje no veit om vi berre deltek eller vert arrangør av komande nordvest-
meisterskap. 

Vedtak: Budsjettet for 2014 vart godkjent. 
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Sak 8: Val 

I styret står nestleiar Vigdis Henden, kasserar Margunn A. Evebø og styremedlem 
Hanne Lyngstad på val i år. Alle har sagt ja til valnemnda for å ta ei periode til. Det 
same har 1. vara Ole Henrik Mølmann, og 2. vara er forslått Linda Pupe Støyva. Det 
er ikkje endringar i utval og revisorval. 

Valnemnda ved Gunnar Eide presenterte dette framlegget til styre og utval: 

 
Styret 
Leiar: Bernt Reed    
Nestleiar: Vigdis Henden   Attval 
Kasserar: Margunn A. Evebø   Attval 
Sekretær: Geir Skagen 
Styremedlem1: Hanne Lyngstad  Attval 
1. vara.: Ole Henrik Mølmann  Attval 
2. vara.: Linda Pupe Støyva   Attval 
 
Musikkutval 
Ole Henrik Mølmann, leiar   Attval 
Bjørn Inge Solheim    Attval 
Olav R. Myklebust    Attval 
Dirigent 
 
Sosialkomité 
Didrik Eide     Attval 
Heidi Fure Klausen    Attval 
Elin Nikoline Vie    Attval 
 
Revisorar 
Didrik Eide og Heidi Fure Klausen  Attval 
 
Det var ikkje andre framlegg til val enn innstillinga frå valnemnda.  

 
Vedtak: Valnemnda sitt framlegg til nye styremedlemmer og utvalmedlemmer er godkjent 

ved akklamasjon. 
 
Styret la fram framlegg til valnemnd slik: 
 
Valnemnd 2015     

Reidun Kjørvik Førde   Attval  
Gunnar Eide    Attval  
Eva Fitje Holme   Attval  
 

Det kom ikkje andre framlegg enn innstillinga til valnemnd.  
 
Vedtak: Styret sitt framlegg til valnemnd er godkjent ved akklamasjon. 
 
Sandane 8. februar 2014 
Geir Skagen  
referent 

 


